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Protokoll ‐ utkast 
 

Til stede: Berit Rokne, Astri Andresen, Lillian Helle, Anne Marie Anfinsen, Anne Lise Fimreite, 
Robert Bjerknes, Ståle Pallesen, Henrik von Aachen, Inga Cecilie Sørheim, Ole Magnus 
Mostad, Torgeir Krohn, Hanne Kvilhaugsvik, Randi Taxt (UB) 
 
Fra administrasjonen: Svenn‐Åge Dahl, Ivar Lossius, Gry Kibsgaard, Anne Marie Haga, 
Sumathi Subramaniam‐Håvik, Bjørn Einar Aas 
 
På Høyden: Jens Helleland Ådnanes 
 
I. Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
  Innkalling og saksliste ble godkjent.  
 
II. Protokoll/referat fra møte 3. november 2009 
 
  Protokollen var godkjent uten merknader 
 
III. Orienteringer 
 

a.  Orientering om Forskningsrådets utlysning og behandling av søknader fra 
UiB om Infrastruktur – storskala. Vedlegg 

b.  Akkreditering. Uttalelse fra UiB til Kunnskapsdepartementet var utsendt 
med sakslisten.  

c.  Meltzerfondets tildelingspraksis – oppdatert notat. Notatet var utsendt 
med sakslisten 

d.  Søknader om Senter for forskningsdrevet innovasjon (SFI). Vedlegg 
omdeles i møtet 

e.  Forskningssidene på UiBs eksternweb. Muntlig orientering 
f.  Salzburg Principles. EUA Newsletter var utsendt med sakslisten. 
g.   Bolognaprosessen. Status og utfordringer. Innledning fra fellesmøtet 15. 

desember var utsendt med sakslisten. 
h.   Prorektor informerte om at det nå var satt i gang et pilotprosjekt for Open 

Acess som ved følgende institutt: Institutt for samfunnsmedisin, Institutt 
for informasjons‐ og medievitenskap, Institutt for arkeologi, historie, 
kultur‐ og religionsvitenskap – AHKR, Center for Medieval Studies, Institutt 
for fysikk og teknologi, Institutt for biologi, Institutt for økonomi    

i.   ELIXIR : Det vises til FU‐sak 26/09. Universitetet i Bergen er av Norges 
forskningsråd bedt om å koordinere norsk deltakelse i arbeidet med å 
etablere en europisk infrastruktur for biologisk forskning (ELIXIR). 
Utgangspunktet for invitasjonen er at UiB har ledet og koordinert 

http://www.uib.no/filearchive/31-infra-notat-fu-19-1-10_1.pdf
http://www.uib.no/filearchive/32-akkreditering.pdf
http://www.uib.no/filearchive/33-meltzerfondets-utdelingspraksis-oppdatert-2-.pdf
http://www.uib.no/filearchive/34-eua-news.pdf
http://www.uib.no/filearchive/35-bologna-desember-2009.pdf
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utviklingen av norsk bioinformatikksatsing i FUGE‐programmet siden starten 
i 2002.  
 
Professor Inge Jonassen ved Institutt for informatikk har fått i oppdrag av 
Norges forskningsråd å koordinere norske aktiviteter tilknyttet ELIXIR. UiB 
har søkt NFR om midler (NOK 500.000) til arbeidet med å etablere 
nettverket som skal inngå i en norsk ELIXIR‐node og utarbeide faglig 
plattform for norsk deltakelse i ELIXIR. UiB vil støtte opp om etableringen av 
noden 
 
Abelia, om er NHOs bransjeorganisasjonen for kunnskaps‐ og 
teknologibedrifter har sammen med Norsk Biotekforum gått sammen om et 
brev til Forskningsrådet der de uttrykker støtte for abeidet med å få på plass 
en norsk node i ELIXIR. De ber Forskningsrådet om å legge til rette for et 
møte mellom 1) deltakere i en slik norsk ELIXIR node, 2) helseforetak og 3) 
representanter for norsk bioteknologi bedrifter, og for å orientere om 
planene og alternative finansierings‐ og driftsmodeller for en norsk 
deltakelse. 
 

IV. Saker 
 

FU 1/10  Ny SFF‐runde 2010. 
Orientering 
a) Diabetes. Professor Pål Njølstad orienterte om grunnlaget og innretning 

på en eventuell SFF innen diabetes. Professor Njølstad lysark ligger her. 
b) Biomedisin v/ Robert Bjerknes, prodekan ved Det medisinsk‐ 

odontologiske fakultet. Bjerknes orienterte om at MOF som ledd i 
strategiarbeidet ved fakultetet har startet debatt om satsing på SFF. 
Helseforetaket er representert i strategiutvalget. Fakultetet har 
foreløpig ikke bestemt hvilke tematiske satsinger MOF skal satse på. 
Blant de viktige målene for fakultetet er å identifisere sterke miljøet 
tidlig som kan legge grunnlaget for en posisjonering i SFF‐prosessen. 
Fakultetet vil gå bredt ut med et åpent møte for alle miljøer. Det kan 
tenkes at en blir stående med 4‐5 miljøer som kan bygges opp med 
tanke på en SFF søknad. Fakultetet vil bidra i utvelgelsen av søkere. For 
fakultetet er det viktig å identifisere de ulike roller og arbeidsdelingen i 
denne prosessen, bl.a. mellom fakultetet og Forskningsavdelingen. 

 
  Prorektor oppsummerte diskusjonen og konkluderte med at en på et 

senere tidspunkt vil komme tilbake til utvalget med en oversikt over 
interne prosesser samt en tentativ timeplan og milepælsplan.  

 
FU 2/10  Forskerutdanning 

‐ Doktordisputaser 2009. Vedlegg 
‐ Som måltall for det samlede antall disputaser ved UiB 2010, ble angitt 

237. 
 

http://www.uib.no/filearchive/presentasjon-uib-diabetes.pdf
http://www.uib.no/filearchive/41-fu-2-10-forskerutdanning-doktograder-2008-2-.pdf
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FU 3/10  Oppfølging av fellesmøte med Utdanningsutvalget 15. desember 
‐ Midtveisevaluering. Saken var lagt frem til orientering.  

Prorektor oppsummerte diskusjonen. Det er viktig at prosessene nå 
skjer ved fakultetene. Utvalget vil komme tilbake til spørsmålet om 
felles ordninger ved begynnelsen av høstsemesteret 2010. 

‐ PhD utvalg ved fakultetene 
Det humanistiske fakultet har en god ordning. Det kan være ønskelig at 
Ph.d‐ kandidatene ved øvrige fakultet motiveres til å etablere lignende 
utvalg. 

‐ Registrering av utenlandsopphold for ph.d.‐kandidater 
Det ble orientert kort om utbygging av denne tjenesten med særlig 
vekt på de mange kandidater som har sitt hovedtilsettingsforhold 
utenfor UiB.  

 
FU 4/10  Rutinesamordning forskning ‐ orienteringssak 

Saken var lagt frem til orientering.  
 

FU 5/10  Prosess for revisjon av UiBs strategiske plan. 
Prorektor orienterte. Arbeidet er i gang og etter hvert vil det bli holdt 
møter med hvert fakultet.  
Strategiprosessens infosider ligger her.  
 

  Eventuelt 
 

http://www.uib.no/filearchive/50-fu-3-10-midtveisevaluering-i-forskerutdanningen-ved-uib.pdf
http://www.uib.no/filearchive/51-fu-4-10-orientering_rutinesamordning-forskning_2.pdf
http://www.uib.no/ledelsen/sentrale-utvalg/arbeidet-med-strategisk-plan-2011-2015

